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PROTOKÓŁ Nr XXI/2017

z sesji Rady Gminy Wilczęta odbytej

w dniu 31 marca 2017 r.

Ad. pkt.  1 – otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Andrzejczuk – Wójta Gminy,
Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gmi-
ny,  sołtysów sołectw oraz przybyłą na salę publiczność.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 13 radnych w obradach uczestniczy 13 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Zatwierdzenie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji:

1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnie-

nie lub zmianę.
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Wilczęta z działalności między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata 2017-2027.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 2017 r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum

do nowego ustroju szkolnego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Wilczęta.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia gminnego programu opieki nad zwie-

rzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Wilczęta na rok 2017.

12. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/25/14 Rady Gminy Wilczęta
z dnia 19 grudnia 2014 r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia liczby punktów sprzedaży  napojów alko-
holowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
16. Wnioski i oświadczenia radnych.
17. Zakończenie obrad.

Wójt Gminy – Proszę o zdjęcie z porządku sesji projekt uchwały z poz. 10, - „10. zmia-
ny w Statucie Gminy Wilczęta”.

Przewodnicząca Rady – Jeżeli nie ma więcej wniosków co do zmiany porządku obrad,
przystąpimy do przegłosowania wniosku zgłoszonego przez panią Wójt.
Głosowanie: 13 „za”.
Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zmieniony przez wykreślenie pkt.
10.



Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji: Nr XX/2017 z dnia 27 lutego 2017 r. przyjęto w głoso-
waniu jawnym przy 10 głosach „za”, 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”, bez odczyty-
wania.

Ad. pkt. 5. – Sprawozdanie wójta.

Sprawozdanie z działalności między sesjami przedstawiła Pani Beata Andrzejczuk – Wójt
Gminy. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 6. – Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Roman Waldeck poruszył sprawę niszczenia drogi w Gładyszach koło posesji p.
Glegocińskiego przy rzece „Pasłęka”, przez lasy państwowe wywożące drzewa. 

Pan Mirosław Basarab, stwierdził, że zadawanie pytań dotyczy radnych, a on chciałby
zabrać głos do pkt. poprzedniego „Sprawozdanie wójta”.

Radca prawny odpowiadając na pytanie poinformował, że porządek sesji jest określony.
W sesji  biorą udział  radni, a państwo są obserwatorami. Wystąpienia państwa są w
punkcie 16 porządku obrad. Nad punktami debatują radni. Rada jest organem o charak-
terze samorządowym (ustawowym). Jest możliwość uczestnictwa społeczności lokalnej
w pkt 16 porządku obrad jak również poprzez udział w posiedzeniach stałych Komisji
Rady. Rada Gminy pracuje na zasadach przewidzianych w przepisach prawa. Gmina li-
czy parę tysięcy osób i gdyby grupa kilkunastu osób chciałaby zabrać głos, to te obrady
nie mogłyby być prowadzone. Dla zapewnienia właściwego funkcjonowania Rady i za-
chowania powagi tego organu jest zachowanie ustalonego porządku obrad. Do podej-
mowania decyzji przez radnych muszą być odpowiednie warunki, odpowiednia atmosfe-
ra.

Przewodnicząca Rady przypomniała, że serdecznie zapraszamy, nie tylko radnych, ale
też osoby zainteresowane na posiedzenia Komisji Rady. Sprawy, które dotyczą naszej
Gminy są na Komisjach poruszane szczegółowo i dogłębnie.

Radna Barbara Miszka zapytała, czy będzie dokończony remont drogi w Tatarkach.

Radny Stanisław Terlicki poinformował, że na drodze do Lipowej są duże uszczerbki w
płytach betonowych.

Radny Jerzy Łuczko zapytał o wykonywanie prac przy boisku w Sopotach.

Radna Lilla  Kaczorek-Niska poruszyła  kilka  tematów. Prace na drodze Księżno-Stare
Siedlisko – jak to zostało zrobione?; 2) most w miejscowości Jankówko został przez Za-
rząd Dróg zamknięty, czy były przeglądy innych mostów na terenie naszej Gminy; 3)
czy macie państwo rozeznanie co do kosztów remontu mieszkań na wykonanie których
wpłynęły podania; 4) spotkanie w Olsztynie w sprawie samochodu strażackiego, jakie
przyniosło efekty?

Ad. pkt. 7. – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2017 -
2025.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2017-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.



2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków nie było

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 11 głosach „za” i 2 „wstrzymujących się” jako
uchwałę Nr XXI/133/17 stanowiącą załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 8. – zmiany w budżecie gminy na 2017 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr
5 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wójt Gminy – Chciałabym w tym miejscu nadmienić i przy okazji odpowiedzieć na jedno
z pytań Radnej Lilli Kaczorek-Niskiej. W budżecie pojawiło się zadanie „Zakup samocho-
du pożarniczego dla jednostki OSP Wilczęta”. Jest to zadanie kosztowne (750 tys. zł). W
tym celu odbyłam dwa spotkania: w Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Po-
żarnej. W tym roku pojawiła się możliwość dofinansowania w wysokości 200 tys. zł do
nowego wozu strażackiego. Byłam również w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowi-
ska i Gospodarki Wodnej z którego pożyczka, jaką możemy otrzymać, jest na korzyst-
nym dofinansowaniu. Pożyczka ta jest w 30 % umarzalna. Podsumowując środki z Ko-
mendy Wojewódzkiej PSP plus to umorzenie, do dofinansowanie jest na poziomie około
45%. Samochody używane w granicach 200 tys. zł to samochody 26-cio letnie, a nas
nie stać aby takie pieniądze ponosić za tak stare  samochody. Uważam, że Gmina Wil-
częta samochodu pożarniczego potrzebuje. Obecnie posiadamy dwa samochody z wodą
i to 35-cio letnie. Obowiązkiem Rady i Wójta jest dbanie o bezpieczeństwo mieszkań-
ców. Samochód strażacki nie służy jednej jednostce , jego zakup to zapewnienie bez-
pieczeństwa i mienia dla naszych mieszkańców i nie tylko. 

Przewodnicząca Rady – Mój głos był wstrzymujący się. Mam pytanie, jaki jest los Zakła-
du Komunalnego w Wilczętach? Na dzień dzisiejszy jeden sprzęt „odpadł” - nie ma ko-
parki. Odnoszę wrażenie, że nasz Zakład zajmuje się tylko wywożeniem szamba i likwi-
dacją przecieków na wodociągu. Jak ten Zakład ma istnieć, jak prosperować skoro nie
ma sprzętu. Słyszałam pogłoski, że ma być sprywatyzowany pod Płoskinię. Była mowa,
przy drogach, że będzie potrzebna nam melioracja rowów. Kto to będzie robił to zada-
nie.

Wójt Gminy – Zakład Komunalny jest jednostką budżetową założoną w celu wodociągo-
wania i kwestii kanalizacyjnej, co jest ich podstawową działalnością. ZK generalnie dzia-
łalności dochodowej gospodarczej nie może prowadzić. Zakład Komunalny będzie funk-
cjonował w takiej formie jakiej jest i wykonywał swoje prace sprzętem, którym dyspo-
nuje. Proszę o rozsądek i logikę w słuchaniu plotek o przekazaniu, łączeniu ZK czy Gmi-
ny z Gminą Płoskinia. Gminy są samodzielne i działają na swoich obszarach. Pracują
Państwo od ponad dwóch lat, proszę o jakiś minimalny rozsądek i nie powielanie takich
bzdur bo mieszkańcy mają prawo oczekiwać od radnych merytorycznych i racjonalnych



informacji a nie takich bzdur bo inaczej nie da się tego określić. Proszę o niepowielanie
tych kłamstw. 

Przewodnicząca Rady – Dlatego chciałam się dowiedzieć u źródła, czy jest taka koncep-
cja. Jeśli nie ma, to bardzo dobrze. Wracam do pytania, kto będzie robił meliorację?

Agnieszka Widuń – Ten kto wygra przetarg.

Wójt Gminy – W zależności od ogromu zadania będziemy wybierać najkorzystniejszą
ofertę.

Przewodnicząca Rady – W ubiegłym roku była mowa o zakupie samochodu strażackiego
i „padła” deklaracja, że jeżeli nie dostaniemy dofinansowania ta pozycja zostanie zdjęta
z budżetu. Czy w tym roku jest też, taka deklaracja?

Wójt Gminy – Tak, podtrzymuję to co powiedziałam w zeszłym roku.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 11 gło-
sach „za” i 2 „wstrzymujących się” jako uchwałę Nr XXI/134/17 stanowiącą załącznik
Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 9. – sieć szkół podstawowych.

Z treścią projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gim-
nazjów do nowego ustroju szkolnego zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń  – Kie-
rownik Referatu w Urzędzie Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do niniejsze-
go protokołu.

Pani Agnieszka Widuń – Obowiązek podjęcia uchwały w sprawie projektu dostosowania
sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wynika z art. 206
ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe
(Dz. U. z 2017r., poz. 60). Na sesji  w dniu 27 lutego 2017 r. Rada Gminy podjęła
uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do no-
wego ustroju szkolnego, na którą Kurator Oświaty jak i związki zawodowe wydały opinię
pozytywną. Opinia Kuratora Oświaty jest wiążąca i odnosi się do oceny zgodności z pra-
wem rozwiązań zaproponowanych w powyższej uchwale oraz oceny zapewnienia dzie-
ciom zamieszkałym na terenie gminy możliwości realizacji obowiązku szkolnego i obo-
wiązku rocznego przygotowania przedszkolnego. Dzisiejszy projekt uchwały jest konty-
nuacją zadań wynikających z cytowanej na wstępie ustawy – Prawo oświatowe.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – decyzja nierozstrzy-
gnięta – 3 radnych „wstrzymało się”.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 7 głosach
„za” i 6 „przeciw” jako uchwałę Nr XXI/135/17 stanowiącą załącznik Nr 8 do niniej-
szego protokołu.

Ad. pkt. 10. – program opieki nad zwierzętami.

Z treścią projektu uchwały w sprawie wprowadzenia gminnego programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Gminy



Wilczęta na rok 2017 zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń – Kierownik Referatu
UGm. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja nie gło-
sowała nad powyższym projektem uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków nie było.

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 12 głosach „za” i 1 „przeciw” jako uchwałę Nr
XXI/136/17 stanowiącą załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 11. – komisja inwentaryzacyjna.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/25/14 Rady Gminy Wil-
częta z dnia 19 grudnia 2014 r. zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń – Kierownik
Referatu UGm. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Komisje Rady nie opiniowały projektu tej uchwały.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w
głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę Nr XXI/137/17 stanowiącą załącz-
nik Nr 12 do niniejszego protokołu

Ad. pkt.   12. – punkty sprzedaży napojów alkoholowych.

Z treścią projektu uchwały w sprawie  ustalenia liczby punktów sprzedaży  napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz ustalenia za-
sad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na terenie  Gminy Wilczęta
zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń – Kierownik Referatu UGm. Projekt uchwały
stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja nie opinio-
wała projektu uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja nie opi-
niowała projektu uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w
głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę Nr XXI/138/17 stanowiącą załącz-
nik Nr 14 do niniejszego protokołu

Ad. pkt.   13. – opłata prolongacyjna.

Z treścią projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej zapoznała
zebranych Pani Agnieszka Widuń – Kierownik Referatu UGm. Projekt uchwały stanowi
załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.



Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja nie opinio-
wała projektu uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja nie opi-
niowała projektu uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w
głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę Nr XXI/139/17 stanowiącą załącz-
nik Nr 16 do niniejszego protokołu

Ad. pkt.   14. – odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Na interpelację radnego Roman Waldeck, który poruszył sprawę niszczenia drogi w Gła-
dyszach, odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy, która powiedziała, że była na tej drodze, ra-
zem z Dyrektorem Zakładu Komunalnego, i jest ona bardzo niszczona przez wywożą-
cych drzewo z lasu. „Lasy” uchylają się od odpowiedzialności za drogi ponieważ drzewo
z lasu wywożone jest przez firmę, która wygrała w przetargu wycinkę drzew na danym
lesie. Powoduje to, że bardzo trudno jest zmusić Nadleśnictwo aby jakiekolwiek środki
na zniszczoną drogę przekazano. Pogoda jaka jest (opady deszczu) uniemożliwiają nam
nawet puszczenie  na nią równiarki. Wobec takich trudnych warunków Wójt proponuje
postawienie dodatkowo znaku ograniczającego tonaż, do 12 T z tabliczką „Z wyłącze-
niem producentów rolnych”.

W odniesieniu do interpelacji radnej Barbary Miszki, która zapytała, czy będzie dokoń-
czony remont drogi w Tatarkach, Wójt Gminy powiedziała, że czekamy na trochę lepsze
warunki pogodowe aby można było dokończyć remont tej drogi.

Natomiast  na  interpelację  radnego  Stanisław  Terlicki,  który  stwierdził,  że  są  duże
uszczerbki w płytach betonowych na drodze do Lipowej, Wójt Gminy powiedziała, że
możemy na bieżąco naprawiać, ale na większe inwestycje, to tylko w miarę posiadanych
środków. Wiele dróg gminnych jest w katastrofalnym stanie i w pierwszej kolejności
będą remontowane drogi przy których mieszka większa ilość osób i jest to jedyna droga
dojazdowa dla tych mieszkańców. Przede wszystkim chodzi o drogi „kolonijne” w naszej
Gminie.

Na interpelację radnego Jerzego Łuczko, który zapytał o wykonywanie prac przy boisku
w Sopotach, odpowiedziała pani Agnieszka Widuń, która poinformowała, że  prace przy
boisku w Sopotach, na ile starczy funduszy, będą wykonana w II-III kwartale tego roku.

Na interpelacje radnej Lilla  Kaczorek-Niska,  która zapytała o zakres prac na drodze
Księżno-Stare Siedlisko, Wójt powiedziała, że wykonano na odcinku około 100 m kory-
towanie drogi, utwardzenie, wykopanie rowu oraz przykrycie warstwą kruszywa. Co do
mostu w miejscowości Jankówko, to decyzją Nadzoru Budowlanego został zamknięty dla
ruchu. Jego stan jest bardzo zły. Pani Agnieszka Widuń uzupełniając odpowiedź poinfor-
mowała, że przeglądy dokonano również na innych mostach posadowionych na drogach
gminnych pod koniec 2016 roku.
Na pytanie dotyczące kosztów remontu mieszkań odpowiedzi udzieliła pani Wójt, która
poinformowała, że podania wpłynęły od mieszkańców z Tatarek, Wilcząt i Księżna. Fun-
dusze w budżecie są zbyt małe i nie wystarcza na pokrycie wszystkie potrzeb. Wykonu-
jemy niezbędne i śladowe nakłady w mieszkaniach, które są „nasze” (które przejęliśmy
z „Agencji”)



Ad. pkt.   15. – wnioski i oświadczenia radnych.

Przewodnicząca  rady  poinformowała  zebranych,  że  ten  punkt  zostaje  rozszerzony  o
wnioski i oświadczenia sołtysów i zaproszonych gości.

Radna Elżbieta Skubij zwróciła się z pytaniem o koszty dowożenia autobusami do szkół.

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy informując, że w 2016 r. na dowożenie wydatko-
wano  kwotę  287  578,83  zł  natomiast  odsetki  od  zaciągniętych  kredytów  wyniosły
3853,20 zł.

Radny Tadeusz Gębarowski zapytał się o cel spotkania pani Wójt z Nadleśnictwem Mły-
nary w Gładyszach.

W odpowiedzi pani Wójt poinformowała, że było to spotkanie z przedstawicielami Nadle-
śnictwa Młynary, PZŁ, KŁ Szron oraz Kurii w sprawie odrestaurowania zabytkowej kapli-
cy w Gładyszach.

Radna Elżbieta Skubij zwróciła się z prośbą aby kolejne sprawozdania Wójta z działalno-
ści między sesjami były powielone w większej ilości dla radnych oraz zadała pytanie
pani Marzenie Wakieć – dyrektorowi SP Nowica – na jakim etapie jest realizacja projek-
tu „Szkoła Cyfrowych Tubylców”?

W odpowiedzi Pani Marzena Wakieć poinformowała, że projekt ten „ruszył” od 1 lutego
br. W tej chwili jesteśmy na etapie montażu sieci, sprzęt „przyjechał” prawie w całości,
„ruszyły” szkolenia dla nauczycieli

Pani Dorota Jankiewicz-Kalwarska zapytała czy jest możliwość poprawienia przejezdno-
ści drogi wewnętrznej w Dębieniu „na barak” do posesji p. Paurowskich.

Odpowiedzi udzieliła pani Agnieszka Widuń informując, że na dzień dzisiejszy środki w
budżecie są bardzo ograniczone, dlatego po woli będziemy starać się poprawiać prze-
jezdność naszych dróg.

Pani Olga Karpińska zaprosiła wszystkich na kiermasz świąteczny, który odbędzie się w
dniu 9 kwietnia 2017 r. w Szkole Podstawowej w Słobitach.

Salę posiedzeń opuściła radna Monika Mierzwicka.

Pan Ryszard Krynicz – Sołtys Sołectwa Słobity – poruszył temat ustawienia znaku ogra-
niczającego prędkość na drodze wewnętrznej na „Osiedlu” w Słobitach.

Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy, która powiedziała, że ustawienie znaku wiąże się z 
odpowiednią procedurą. My możemy postawić znak jedynie przy „własnej” drodze. W 
tym celu należy wystąpić z wnioskiem do komisji „drogowej” w starostwie powiatowym,
która opiniuje wniosek. Po uzyskaniu pozytywnej opinii należy przygotować zmianę or-
ganizacji ruchu, uzyskać zgodę Policji a następnie stawia się znak.

Pan Sylwester Machnik – widzę, że macie państwo dylemat czy kupić samochód stra-
żacki, czy kupić koparkę aby kopać rowy. Gdzie my tę wodę puścimy, skoro główne
rowy melioracyjne nie są drożne. Następnie poinformował, że 5 kwietnia o godz. 10.00
odbędzie się zebranie spółek wodnych, na które zaprosił wszystkich zainteresowanych.

Odpowiadając  pani  Wójt  Gminy powiedziała,  że Wójtem jest  niedługo i  też  musiała
wszystkiego się nauczyć. Poprawa przejezdności  dróg jest  dla Wójta kwestią bardzo
istotną. Na początku pracy sądziliśmy iż uzupełnienie ubytków w drogach czy równanie
wystarczy na dłuższy czas aby droga była w należytym stanie, niestety warunki pogo-
dowe mamy coraz gorsze, przez wiele miesięcy pada ciągle deszcz. Woda z drogi nie
spływa do rowów bo ich najczęściej nie ma. Środki jakie mamy przewidziane na melio-
racje od początku mojej pracy przewidziane są na rowy przy drogach gminnych bo takie
jest zadanie gminy – przejezdne drogi. Problem z rowami jest bardzo złożony , Państwo
macie możliwość i wielu rolników z tego korzysta – ulga inwestycyjna w 25 %, za prace



z melioracją na Waszych polach , zainwestowanie w drożne rowy na polach na pewno
się Wam zwróci . Każdy właściciel nieruchomości odpowiada za stan rowów na własnym
gruncie – rolnicy też. W tym roku większe prace przy drogach zaczynamy od odtworze-
nia rowów – tak jak w przypadku Księżna , czy drogi w kierunku p.Dołkowskich w Ław-
kach. Proszę o jakąś minimalną cierpliwość i wyrozumiałość , przez tak krótki czas nie
jesteśmy w stanie udrożnić wszystkich rowów jak też naprawić dróg które są na bieżąco
eksploatowane. 

Następnie pan Krzysztof Stodulski – Kierownik Posterunku Policji w Wilczętach – poin-
formował wszystkich o awansie i odejściu do pracy w Komendzie Powiatowej Policji w
Braniewie na stanowisku kierowania. Podziękował wszystkich za 12 letnią współpracę,
którą będzie mile wspominał.
Brawa.

Pani Wójt Gminy w imieniu swoim, pracowników urzędu oraz Rady podziękowała panu
Krzysztofowi Stodulskiemu za wiele lat pracy, zaangażowanie na rzecz poprawy bezpie-
czeństwa na terenie Gminy, pomoc osobom potrzebującym. Następnie pani Wójt pogra-
tulowała awansu oraz złożyła życzenia wielu sukcesów zawodowych.
Korzystając z okazji pani Wójt złożyła życzenia sołtysom z okazji „Dnia Sołtysa” wręcza-
jąc im kwiaty oraz częstując wszystkich obecnych tortem.

Radna Lilla Kaczorek-Niska zwróciła się do obecnych informując, że 2 kwietnia 2017 r. 
odbędą się wybory uzupełniające do Rady Gminy Wilczęta w okręgu wyborczym (Słobi-
ty-Stacja, Góry) oraz z prośbą aby wyborców pozostawić samym sobie i pozwolić im w 
spokoju dokonać wyboru bez jakiejkolwiek ingerencji.

Radny  Tadeusz Gębarowski,  w  imieniu  Rady,  złożył  wszystkim  serdeczne  życzenia,
zdrowych, radosnych i pogodnych Świąt Wielkanocnych.

Ad. pkt.  17. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszyst-
kim za udział i zakończyła  posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 12:05.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA
Ryszard Żemier RADY GMINY WILCZĘTA

Krystyna Kaczyńska
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